

Finest Craftsmanship.

匠心工藝 · 色彩煮意

Cooking with Colours.



會員購物每滿
Member Upon Every Purchase of

HKD/
MOP 50

賺 1 個電子印花
Get 1 pc eStamp



星期五、六、日購物滿
Fri, Sat, Sun Upon Purchase of

HKD/
MOP 250

賺 雙倍 電子印花
Get Double eStamps

於 PNS 網購 購物每滿
At eShop Upon Every Purchase of

HKD/
MOP 50

電子印花派發至 4/5/2023
eStamp Issuance Till

產品換購期至 11/5/2023
Product Redemption Till

低至
15折
換購
UP TO 85% OFF



立即下載
易賞錢換
Download Now
Share more
Enjoy more



隨時隨地於易賞錢App查詢電子印花結餘
Check eStamp balance on MoneyBack App anytime and anywhere



A member of CK Hutchison Holdings
長江和記實業成員

德國孖人牌 (ZWILLING)，擁有超過290年歷史，多年來一直鑄造出卓越品質的刀剪鍋具，是世界著名的廚具品牌之一，屢獲國際性獎項，深受專業及家庭用家所信賴。最新的ZWILLING® Now 系列由意大利米蘭著名設計師Matteo Thun & Antonio Rodriguez設計，創意雙拼色靈感來自果實，藍莓和桑椹，為現代廚房注入色彩與個性。



With over 290 years of history, ZWILLING manufactures products at the highest quality. ZWILLING is internationally renowned and trusted by both professional and home users.

Our new ZWILLING® Now series, the creative bi-color is a combination of blueberry and mulberry, designed by the renowned designers Matteo Thun & Antonio Rodriguez in Milan, Italy.

ZWILLING® Now S 刀具 Knife

- 德國孖人牌特殊配方不銹鋼，刀面經FRIODUR®冰鍛工藝處理，令刀具抗腐蝕、韌性十足，刀刃更持久鋒利
Blade from ZWILLING special formula stainless steel, FRIODUR® ice-hardened, best combination of flexibility, durable sharpness and anti-corrosion
- 多達八道工序的手工刃口精磨，刀鋒如鏡
8 steps to make the hand honed cutting edge sharp and shining
- 45度刀背磨拋，安全舒適，照顧您使用時的細微感受
More comfort in handling due to 45 degree phase smoothing back of the blade
- 嶄新人體工程學設計手柄，表面經防滑處理，使用安全，操作得心應手
Well-shaped non-slip synthetic handle with a complete new design, allows a practical and safe operation



手柄經防滑處理 ▲
Non-slip Handle

矽膠防滑圓環
Non-slip Silicone Loop



ZWILLING® Now 砧板 Cutting Board

- 由優質竹壓製，厚實堅固，不易裂開
Made of solid bamboo, holds up to frequent use without cracking
- 區分動物及水果兩面，處理食材更衛生
With indication of meat and fruit on both cutting surfaces, hygienic and easy to differentiate
- 竹砧板(大)一面有引水槽設計，汁液不外溢
Bamboo Cutting Board (L) features juice groove on one cutting surface to help prevent juice overflow

ZWILLING® Now Plus 鍋具 Cookware

- 獨有DURASLIDE® ULTRA表層，超卓不黏，容易清洗
Unique inner coating made from DURASLIDE® ULTRA, excellent non-stick performance and easy to clean
- 全覆底結構，強效聚能，適用於包括電磁爐在內的所有爐灶
Highly magnetic, conductive, full stainless-steel base with excellent heat distribution, compatible with all cooking hobs, including induction
- 人體工程學長柄設計，防滑紋理，握感舒適
Ergonomic handle design, comfortable and non-slip



▲ 擋溫圈設計，
避免燙手

Flame guard on handle,
prevents direct contact from heat



ZWILLING® Now S 日式廚刀套裝2件 藍莓
Santoku Knife Set 2pcs Blueberry

- 日式廚刀 7" Santoku Knife 7"
- 可拆卸廚房剪 8" Detachable Kitchen Shears 8"

20 個 pcs 柴 + HKD/MOP **229**
1000 分 pts + HKD/MOP **229**
👑 VIP 2800 分 pts + HKD/MOP **149**

標準價Standard Price HKD/MOP1,099



ZWILLING® Now S 中式廚刀套裝2件 藍莓
Chinese Chef's Knife Set 2pcs Blueberry

- 中式廚刀 7" Chinese Chef's Knife 7"
- 蔬果刀 3" Vegetable Knife 3"

20 個 pcs 柴 + HKD/MOP **259**
1000 分 pts + HKD/MOP **259**
👑 VIP 3800 分 pts + HKD/MOP **175**

標準價Standard Price HKD/MOP1,199



ZWILLING® Now 砧板套裝2件 藍莓
Cutting Board Set 2pcs Blueberry

- 大 L - 360 x 255 x 18mm
- 小 S - 250 x 170 x 14mm

20 個 pcs 柴 + HKD/MOP **269**
1000 分 pts + HKD/MOP **269**
👑 VIP 3300 分 pts + HKD/MOP **199**

標準價Standard Price HKD/MOP1,099



ZWILLING® S 矽膠鑊鏟 (小) 藍莓
Silicone Wok Turner (S) Blueberry

10 個 pcs 柴 + HKD/MOP **59**
500 分 pts + HKD/MOP **59**
👑 VIP 1300 分 pts + HKD/MOP **32**

標準價Standard Price HKD/MOP299



2年
-Year
質量保證
Limited
Warranty

ZWILLING® Now Plus 燉鍋 18厘米/1.75公升 藍莓
Sauce Pan 18cm/1.75L Blueberry

25 個 pcs 柴 + HKD/MOP **259**
1000 分 pts + HKD/MOP **259**
👑 VIP 4000 分 pts + HKD/MOP **175**

標準價Standard Price HKD/MOP1,399



2年
-Year
質量保證
Limited
Warranty

ZWILLING® Now Plus 深煎鍋 24厘米 (不連鍋蓋) 藍莓
Deep Frypan 24cm (without lid) Blueberry

25 個 pcs 柴 + HKD/MOP **259**
1000 分 pts + HKD/MOP **259**
👑 VIP 4000 分 pts + HKD/MOP **175**

標準價Standard Price HKD/MOP1,499



2年
質量保證
Limited
Warranty

ZWILLING® Now Plus 深煎鍋 28厘米 藍莓
Deep Frypan 28cm Blueberry

25 個 焗 + HKD/MOP 389
pcs 焗

1000 分 pts + HKD/MOP 379

👑 VIP 4000 分 pts + HKD/MOP 299

標準價 Standard Price HKD/MOP1,999



2年
質量保證
Limited
Warranty

ZWILLING® Now Plus 炒鍋 30厘米 藍莓
Wok 30cm Blueberry

25 個 焗 + HKD/MOP 408
pcs 焗

1000 分 pts + HKD/MOP 399

👑 VIP 4800 分 pts + HKD/MOP 309

標準價 Standard Price HKD/MOP2,299

新年限量版
New Year Limited Edition

換購日期由 30/12/2022 至換完即止
Redemption Period From While stocks last



staub 陶瓷方形前菜碗套裝 19x19厘米 粉紅
Ceramic Appetizer Set 19x19cm Pink

20 個 焗 + HKD/MOP 199
pcs 焗

1000 分 pts + HKD/MOP 199

👑 VIP 4500 分 pts + HKD/MOP 105

標準價 Standard Price HKD/MOP699

▲ 優質天然陶瓷

- 耐熱溫差達300°C，適用於微波爐、焗爐及雪櫃冷藏
Heat resistance up to 300°C, can be used in the oven, microwave and freezer
- 容易清洗，可在洗碗機中使用
Easy to clean, dishwasher safe

👑 只適用於易賞錢VIP會員，有關VIP會員優惠及詳情請查看 bit.ly/3twWaSJ
Applicable to Money Back VIP member only, please refer to bit.ly/3twWaSJ for the details of VIP member privileges

條款及細則 Terms & Conditions

• 圖片及尺寸只供參考 • 電子印花派發至2023年5月4日，只限於香港及澳門百佳超級市場、TASTE、FUSION、INTERNATIONAL、FOOD LE PARC、GOURMET及GREAT FOOD HALL店舖。會員購物每滿\$50可獲電子印花1個，星期五、六、日購物滿\$250可獲雙倍電子印花。會員於推廣期內於PNS網購消費淨人值每滿\$50，可獲雙倍電子印花。於店舖購買禮券/電子禮券、初生嬰兒奶粉、香煙、電話卡/儲值卡/禮品卡、食物禮券、百佳食物卡、寄賣攤位的交易、繳費賬項、任何增值服務、任何換購推廣及電子印花換購、大額交易金額超過\$50,000或原箱訂購超過50箱、塑膠購物袋收費、送貨服務費及3 Shop產品及服務均不獲派電子印花；亦不適用於電話/傳真訂購及任何於www.greatfoodhall.com、TasteToGo之訂購服務及PNS網購店取貨訂購之消費。本優惠不適用於PNS網購購買電子禮券、電話/傳真/TasteToGo 訂購服務、禮物籃、電話卡/儲值卡/禮品卡、初生嬰兒奶粉、電器及廚具、月餅、大開單、商戶直送產品、商戶店取產品、預訂產品、屈臣氏eMall/ 旗艦店產品、豐澤產品及任何換購推廣優惠產品。易賞錢會員可於易賞錢App查閱電子印花結餘。非會員可下載易賞錢手機應用程式登記成為會員，否則將不會獲派電子印花。使用「電子印花分享」功能分享給其他易賞錢應用程式會員的電子印花於15分鐘後生效。易賞錢會員可憑指定電子印花或易賞錢積分以優惠價換購指定產品。如需加錢換購食品，該附加金額將獲基本積分及電子印花。每位易賞錢會員使用積分兌換現金折扣或任何產品/服務的每天上限為25,000分。只限指定店舖換購，詳情請參閱店內宣傳品。錦具產品附有由換購當天起計2年保養（請保留收據正本作保養之用）。產品保養範圍包括產品於生產過程中造成的缺陷或損壞，並不包括任何產品在正常使用下之損耗、自然老化、或因意外、誤用、濫用或作商業用途而導致的損毀。如閣下對換購產品有任何查詢，可聯絡供應商客戶服務部WhatsApp查詢(852) 6407-2372* 供應商保留解釋及修訂所列服務之條款及細則之權利。貨品數量有限，換完即止。積分及電子印花一經扣除，將不獲補發。如有任何爭議，易賞錢保留最終之法律議權。

• Photos and size are for reference only. eStamp can be earned during the Promotion Period till 4 May 2023, member with every \$50 purchase at PARKnSHOP, TASTE, FUSION, INTERNATIONAL, FOOD LE PARC, GOURMET and GREAT FOOD HALL stores in Hong Kong and Macau can earn 1 eStamp; Double eStamps can be earned upon \$250 purchase on Friday, Saturday and Sunday during promotion period. Members whose net spending reach \$50 online at PNS eShop can earn double eStamps during the promotion period. No eStamp will be given for the purchase of gift coupon/eVoucher, stage 1 infant milk formula, tobacco, phone card/ prepaid phone card/ gift card, food coupon, PARKnSHOP Food Card, consignment counter transaction, bill payment, any value-added service, any redemption promotion and eStamp redemption, bulk/ case purchase with single transaction over \$50,000 or 50 cases, plastic shopping bag charging, delivery service charge and 3 Shop products & services. It does not apply to phone/fax ordering and purchases made at www.greatfoodhall.com, TasteToGo order and PNS eShop "Click & Collect" service. This offer is not applicable to the purchase of e-vouchers, phone/ fax orders, hampers, phone card/ prepaid phone card/ gift card, stage 1 infant milk powder, home appliances and cookware, mooncakes, hairy crabs, supplier direct delivery items, physical store pick up items, pre-order items, items from Watsons eMall and Fortress items and any other redemption products at PNS eShop. *MoneyBack users can view the eStamp balance via MoneyBack App. Non-members can download MoneyBack App to become a member, otherwise, eStamp will not be issued. For "Share" function, eStamps will be valid after 15 minutes upon shared. MoneyBack members can use eStamps/ points to redeem designated products with specified number of eStamps/ points and cash. Basic points and eStamp are issue for extra money paid to redeem items. Each MoneyBack member may redeem points for cash discount or any products/ redemption items/ services of up to a daily maximum limit of 25,000 MoneyBack points. Redemption is available at selected stores only, please refer to in-store promotional materials for details. Cookware products are under 2-year warranty from the date of redemption, general wear and tear along with mishandling of the items are not covered under the warranty (Please retain original receipt for warranty purpose). If you have any enquiries on the redemption product, you can contact supplier CS WhatsApp (852) 6407-2372. Supplier reserves the final right to interpret the terms and conditions herein. Promotion is valid while stocks last. • Reward points and eStamp will not be re-issued after deduction. In case of any dispute, MoneyBack reserves the right of final decision.